
Aspö IF   Styrelsemöte 091117                                          Protokoll 
 

Närvarande:. Benton Wolgers (besök under punkt 4), Nils Nordin, Andreas Brännlund,  
Mattias Jonsson, Kristina Lidh 
    
§1  Mötets öppnande  
Nils öppnade mötet 
 
§2  Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
Mattias och Andreas valdes till justerare 
 
§3  Föregående protokoll  
Lästes igenom inga kommentarer 
 
§4  Läget i lagen 
A-laget:  
A-laget tränar som vanligt. Jan-Åke kommer inte att ha tid. Jocke Nordebring har anmält 
sig som materialare och Micke Eklund anmält sig som lagledare. 
 
FAIF:  
Förebereder sig för tjejkicken. Liselotte gör 
 
97 -98 
Benton tar ansvar för att Fredrik Lardén och Mia Selander har föräldramöte tidigt i 
januari för att pejla om intresset i lag 97-98. Nils måste  informeras så fort som möjligt 
för att kunna driva sammarbetsfrågan vidare. 
 
02:  
Steg ett att pejla intresse och dessutom kontrollera om det finns intresse för någon att 
träna laget. 
 
99-00 
Ersättare till Johan Österås kommer att sökas. 
 
§5 Lottförsäljning Karlsson 
Sista gången för i år A-laget stog A-laget i lördags. Nils informerade om att det är ny VD 
på Karlsson, Nils kommer att åka ut till Karlsson  och höra om vi fortsätta nästa år efter 
helgerna. 
Kristina gör lista för januari och februari och lägger upp på klubbens hemsida.  
 
§6  Ekonomisk rapport, budget 
Aspö IFs ekonomi ligger i balans i år. 
 
§7 Sponsoring 
Gun-Britt säkerställer att alla lagledare får i uppdrag att dela ut sponsor flier enligt 
föregående mötesprotokoll 
 
§8 Rapport från Nils angående Fogdö IF och Härads IF 
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Nils har diskuterat sammarbete  med Fogdö IF Ordf gällande 97/98, Fogdös ordf har 
lovat återkomma till Nils innan årskiftet. 
Härads IF sammarbete med A-laget diskuterat,  kanske på gång. 
 
§9 Ev frågor etc från/till Kansliet 
 
§10 Övriga frågor 
Kristina tog upp en diskussion angående problemet att driva så många klubbar i 
Strängnäs frågan är om det finns underlag av barn, ideelt arbetande föräldrar och även 
ekonomisk möjlighet att ha så många klubbar. Eventuellt kunde ett alternativ vara att alla 
klubbar gick ihop till en klubb ”Strängnäs Fotbollsklubb”  där man tränade i skilda lag på 
hemma planen och slogs ihop allteftersom underlaget krymper.  Diskussionen föranledde 
ingen aktivitet. 
 
§11 Tid för nästa möte 
 
 Tisdagen den 19 januari 2010 klockan 19:00 
  
  
Sekreterare           Ordförande                 Justeras                        Justeras 
  
   
  
Kristina Lidh      Nils Nordin     Andreas Brännlund  Mattias Jonsson 


